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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A tervezett rendőrségi autóbeszerzés keretében sor kerül-e a rádiós rendszer fejlesztésére
is?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Lamperth Mónika
miniszter asszonyhoz . A válaszát írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Sajtóértesülések szerint a kiírandó rendőrségi autóbeszerzés több eldöntendő kérdést is
felvet. Ilyen például a gépjárművek korszerű rádiós rendszerrel való ellátásának
problematikája .

Az egyik hetilap cikke szerint még nem véglegesítette a minisztérium az álláspontját a
kérdésben . A gépjármű-beszerzéssel kapcsolatos közbeszerzést lebonyolító MEH a tervek
szerint több kategóriában pályáztat majd : hivatalnokoknak, bűnüldözőknek, járőröknek,
körzeti megbízottaknak, rendőri vezetőknek keresnek autókat közép- és felső kategóriában .
Az átlagárat 4-4,5 millió forintra taksálják . Ezért az összegért komplett rendőrautókat kapna a
BM a szokásos felszereléssel, így például - amelyik kategóriában ez szükséges - kék villogós
fényhíddal, rádióberendezéssei együtt .

A rádiós "extra" ugyanakkor - a lap értesülései szerint - jelenleg inkább
pénzkidobásnak tűnik . A kormányt a schengeni megállapodás kötelezi a készenléti szervek
uniformizált kommunikációs csatornája, az úgynevezett egységes digitális rádiótávközlő
rendszer (edr) bevezetésére, ami a jelenlegi kormányzati elképzelések szerint 2006 májusáig
épülne ki . Ám az Ön nyilatkozatai szerint Magyarország még 2007-ben sem felel majd meg a
schengeni követelményeknek. Vagyis a ködös jövőben, valamikor 2007-2008 táján- újabb
milliárdos beruházással - mindenképpen új rádiókat szerelnek a rendőrautókba is, így a most
beszerzendők feleslegessé válnak . Szakmai berkekben többen a gépjárműtender elhalasztását
szorgalmazzák, éppen a fent említett probléma miatt .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mit tesz a minisztérium?
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Megvárja-e a tenderrel a schengeni csatlakozást, vagy majd 2007 után a rendszerhez való
csatlakozásunk után kényszerül az akkor regnáló kormány lecserélni a most beszerzett autók
rádiórendszerét újabb milliárdos beruházással?

Esetleg most a schengeni követelményeknek megfelelő egységes digitális rádiótávközló
rendszerrel konfiguráló rendszert szerelnek az új autókba, ugyancsak több milliárdos
többletköltségen?

Esetleg az új autókba nem építenek rádiókészülékeket, s majd a schengeni csatlakozás után
látják el a gépjárműveket új edr rendszerrel?

Esetleg a most lecserélendő autók rádiórendszerét átszerelik az újakba, s majd 2007 . után kell
az új rendszert az akkori kormánynak beszerelnie milliárdos tételt felemésztve az akkor már
két-három éves több százezer kilométert futott gépjárművekbe?

Várom minden részletre kiterjedő válaszát!

Budapest, 2005 . március 22 .

br. Kontrát Károly
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